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RSS.0012.5.61.2024 

Protokół Nr 61/24 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu  

w dniu 11 marca 2024 roku 
 

Porządek obrad: 
1. Sprawozdanie ze współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2023 r.  
2. Podsumowanie pracy komisji w całej kadencji Rady Miejskiej. 
3. Sprawy bieżące. 

 

Ad.3 
Pani Monika Marciszyn przedstawiła sprawozdanie z realizacji „Programu 
współpracy Gminy Sobótka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2023 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie za 2023 rok. 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska powiedziała, że docierają do niej 
sygnały, że Stowarzyszenie As skarży się, że w ogóle nie otrzymuje dotacji  
z gminy. 
Pani Monika Marciszyn odpowiedziała, że jeżeli stowarzyszenie nie składa 
wniosku o przyznanie dotacji to jej nie otrzymuje. Zaznaczyła, że jeżeli 
wpływają takie wnioski i są jeszcze w budżecie środki na ten cel to Burmistrz 
zawsze stara się wspierać realizację zadania publicznego. 
 

Pani Joanna Berezecka - Zywer przedstawiła propozycję zmian w planie 
finansowym na 2024 rok. Poinformowała, że zwiększenie planu finansowego na 
rok 2024 w rozdziale 80195 związane jest z przyznaniem środków z Funduszu 
Pomocy z tytułu wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji 
dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem  
i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego wniosku 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Pani Regina Barabasz – Maziak przedstawiła propozycję zmian w planie 
finansowym na 2024 rok dotyczącą przesunięcia środków w ramach przyznanej 
subwencji oświatowej na rok 2024 na dziecko posiadające orzeczenie  
o potrzebie kształcenia socjalnego w Punkcie Przedszkolnym Bajkolandia. 
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego wniosku 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Ad. 2 
Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska przedstawiła podsumowanie z pracy 
Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu w kadencji 2018-2024 (treść 
sprawozdania stanowi załącznik do protokołu). 
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Ad. 3 
Pani Sylwia Stroka przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji 
dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Józefa Oblubieńca w Nasławicach na 
realizację zadania pn.: Kościół p.w. Najświętszej Marii Panny Bolesnej  
w Świątnikach – wzmocnienie fundamentów i ścian, izolacja przeciwwilgociowa 
fundamentów. Dodała, że środki na to zadnie zostały już zabezpieczone  
w budżecie, ale aby móc je przekazać konieczne jest jeszcze podjęcie 
przedstawionej uchwały.  
 

Zarządzono głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej opinii dla 
przedstawionego projektu uchwały 
Głosów „za” 5, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Przewodnicząca Komisji Irena Gajewska w związku z dobiegającą końca 
kadencją złożyła wszystkim  serdeczne podziękowania za współpracę. 
 
 
 

Protokołowała        Przewodnicząca Komisji 
 

Agata Rekść            Irena Gajewska  


